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§ 116, diarienummer 0530/20 

Yrkanden angående kommunala ridanläggningar  
 

Beslut 
1. Idrotts- och föreningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att utreda behovet av och 

förutsättningar för att bygga kommunala ridanläggningar. 

2. Idrotts- och föreningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att, i dialog med 

ridklubbar och andra relevanta aktörer (exempelvis Ridsportförbundet och 

eventuella privata ridskolor) undersöka förutsättningarna för befintliga 

verksamheter att expandera för att bättre kunna möta efterfrågan från barn och 

ungdomar som vill ägna sig åt ridsport. 

 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2020-08-25, § 110 

 

Handlingar 
-Yrkande angående kommunala ridanläggningar från V, MP, FI, S och D 

-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2020-08-25, § 110 

-Yrkande angående kommunala ridanläggningar från SD 

-Yrkande angående kommunala ridanläggningar från KD, M och L 

 

Yrkanden 
Bettan Andersson (V), Catrin Björkman (MP), Love Sinnervall (FI), Anna Ahlborg (S), 

Sofia Hvittfeldt (S), Niclas Winterquist (D) och Mattias Mellström (D) yrkar på att 

förvaltningen utreder behovet av och förutsättningar för att bygga kommunala 

ridanläggningar. 

Lena Ferm (SD) yrkar på att idrotts- och föreningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att ta 

fram förslag om platser för uppförande av kommunala stall för uthyrning till föreningar 

(som bedriver ridsport samt ridskola) enligt LOU.  
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Utdrag ur Protokoll 

Sammanträdesdatum: 2020-09-22 
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Ahmed Salih (M) och Gunilla Almgren (L) yrkar på att  

1. Idrotts- och föreningsnämnden avslår yrkande från V, MP, FI, S och D om att utreda 

behovet av och förutsättningar för att bygga kommunala ridanläggningar. 

2. Idrotts- och föreningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att, i dialog med ridklubbar 

och andra relevanta aktörer (exempelvis Ridsportförbundet och eventuella privata 

ridskolor) undersöka förutsättningarna för befintliga verksamheter att expandera för att 

bättre kunna möta efterfrågan från barn och ungdomar som vill ägna sig åt ridsport.  

 

Bettan Andersson (V) yrkar bifall till sitt eget yrkande. 

Lena Ferm (SD) yrkar avslag till V, MP, FI, S och D till förmån för sitt eget yrkande.  

Ahmed Salih (M) och Gunilla Almgren (L) yrkar bifall till sitt eget yrkande.  

 

Propositionsordning  
Ordföranden Ahmed Salih (M) ställer först yrkandet från SD mot yrkandet från V, MP, 

FI, S och D och finner att nämnden beslutar bifalla det sistnämnda.  

Ordföranden ställer sedan yrkandet från V, MP, FI, S och D mot att-sats 1 i yrkandet från 

M och L och finner att nämnden beslutar bifaller det förstnämnda.  

Slutligen frågar ordföranden om att-sats 2 i yrkandet från M och L kan antas och finner 

att nämnden beslutar bifalla detta.   

Efter genomförd propositionsordning finner ordföranden att idrotts- och förenings-

nämnden beslutar bifaller yrkandet från V, MP, FI, S och D samt att-sats 2 från M och Ls 

yrkande.  

 

Protokollsutdrag skickas till 
-Avdelning utveckling & ekonomistyrning 

 

Dag för justering 

2020-09-24 
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Vid protokollet 
 

 

Sekreterare 

Moa Skyllberg Persson 

 

Ordförande 

Ahmed Salih (M) 

 

Justerande 

Bettan Andersson (V) 

 


